
NOTULEN VERGADERING DORPSRAAD KWADIJK 
 
Datum: maandag 11 maart 2024 
Locatie: kantine vv Kwadijk 
Aanvang: 20.00 uur.  
Aanwezig: Wilma Boddeke, Dineke te Bos, Saskia Kuiper, Brigitta van der Wal, Steven 
Bleksly, Thimo Rietveld  
Afwezig: René Pool (mb), Peter Commandeur (zb)  
 
Agenda: 
1. Opening door Thimo Rietveld 

 
2. De notulen van de vergadering van maandag 29 januari worden goedgekeurd  

 
3. Gaswinning Middelie. Naar aanleiding van het besluit van de overheid om de 

gaswinning in het veld Middelie langer open te houden en de winning te intensiveren, 
hebben wij als dorpsraad een bezwaar ingediend bij de raad van state. De gemeente 
Edam-Volendam heeft geen bezwaar ingediend. Wij hebben een bevestiging van ons 
bezwaar ontvangen maar inhoudelijk is daar nog niet op gereageerd. Meer informatie 
over de gaswinning te Middelie is te vinden op:  

 
a. https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2023-34281.html  
b. https://mijnbouwvergunningen.nl/page/view/09237686-d275-4362-8eb9-

6d89de04e147/middelie 
 
Vanzelfsprekend maken wij ons wel enige zorgen over het besluit om de gaswinning langer 
open te houden en de winning te intensiveren en zullen de ontwikkeling blijven volgen.  

 
4. Nieuws vanuit het GDO. op de afgelopen vergadering(en) is het onderwerp ‘opvang van 

vluchtelingen’ veelal aan de orde geweest. De gemeente Edam-Volendam moet 
ongeveer 200 vluchtelingen uit Oekraïne herverdelen over diverse locaties in de 
gemeente. De huidige locatie wordt ingericht voor ouderenzorg. Er wordt gekeken naar 
een opvanglocatie in Beets. Kwadijk wordt volgens de gemeente niet aangemerkt 
vanwege het gebrek aan geschikte gebouwen.  

 
Overige zaken die in het GDO zijn besproken betreffen: energietransitie, verkeersveiligheid 
en de omgevingsvisie.  

 
5. Padelbanen. Er is door de initiatiefnemers een vergunning ingediend voor de aanleg van 

4 padelbanen. Als dorpsraad hebben wij een brief aan de gemeente gestuurd waarin wij 
aandacht vragen voor de mogelijke geluidsoverlast. Navraag bij de gemeente over de 
huidige status leverde het antwoord op dat de zaak nog niet inhoudelijk is behandeld. Er 
zijn diverse bewoners bij de vergadering aanwezig die ook aandacht vragen voor de 
mogelijke neveneffecten (verkeersbewegingen, geluidsoverlast). Ook worden de 
voordelen gezien en de mogelijke positieve effecten voor het voortbestaan van de 
voetbalvereniging.  

 

https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2023-34281.html
https://mijnbouwvergunningen.nl/page/view/09237686-d275-4362-8eb9-6d89de04e147/middelie
https://mijnbouwvergunningen.nl/page/view/09237686-d275-4362-8eb9-6d89de04e147/middelie


 
 
6. Bouwplannen en activiteiten. Niet veel (nieuw) nieuws over de diverse aanstaande 

projecten (Plan Dekker, Jonk, het Café). Het project aan de stationsweg is gereed alleen 
de stroomvoorziening is nog niet aanwezig.  
 

7. Groenteam. Het initiatief om een groenteam op te richten is gestart. De flyers die 
bezorgd zijn in het dorp hebben diverse reacties opgeleverd en inmiddels hebben zich 
ongeveer 10 dorpsbewoners aangemeld. Op woensdag 17 april komt de groep voor het 
eerst bij elkaar om het initiatief verder vorm te geven.  

 
8. Geluidsoverlast N244. Als dorpsraad hebben wij een brief aan de gemeente en 

provincie gestuurd over de (toenemende) geluidsoverlast van de N244. Volgens de 
provincie valt de geluidsoverlast binnen de wettelijk bepaalde normen. Het advies is om 
samen met de gemeente te kijken of extra groenvoorzieningen het geluid kan 
reduceren. We gaan hierover nader in contact treden met de gemeente.  

 
9. Actielijst. Zie de bijlage 

 
10. Afscheid dorpsraadleden. Tijdens deze vergadering wordt afscheid genomen van Saskia 

Kuiper en Brigitta van der Wal die jaren in de dorpsraad actief zijn geweest. De 
voorzitter spreekt een dankwoord uit en overhandigd hen beiden een cadeau. Inmiddels 
hebben zich ook al 2 nieuwe leden gemeld: Michel Arends en Marijke Swart.  

 
11. Rondvraag. Geen  

 
12. Thimo sluit de vergadering om 22.00.  De volgende vergadering is op maandag 22 april.    

 
 
 
 
 
 
 


